
 

 
Side 1 

REFERAT - BESTYRELSESMØDE 

Online 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2024 

6. Organisation 

7. Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Christian Vogensen, Erwin Berngruber, Gert 

Nielsen, Jonathan Rasmus Desombre, Patrick Czyz Bendsen 

  

 Deltager ikke 

 Annette Hvass, Anton Posselt Sønniksen, Oliver Thygesen Nors 
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Side 2 

1. Godkendelse af referat 

Varighed (tt:mm) 00.05 

Formål Godkendt referat af d. 26. august. 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 26. august blev godkendt. 

 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

Varighed (tt:mm) 00.05 

Formål Emner der mangler på dagsordenen? 

Dagsordenen er godkendt. Vedhæftninger vedr. økonomien er dog 

sendt meget sent.  

  

3. Orientering siden sidst 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål a) Formanden 

 

Vi har fået bevilget 150.000 kr. til vandboringen fra DIF. Fantastisk! 

Patrick, Gert og Anette deltog i møde med vores udlejer - Sport og 

Fritid. 

Vi havde tilsendt dem potentielle planer og visioner for klubben, for 

i sidste ende at få dem til at tilkendegive at de vil give os en ny 

lejekontrakt med en ny lang (30 år) lejeperiode. 

Dette var ikke muligt, da vi ikke er længere i processen for at 

eksekvere på de planer vi har. 
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Side 3 

Vi kan ikke forhandle med vores bank før vi får en ny lejekontrakt - vi 

kan ikke få ny lejekontrakt før vi har et stort projekt finansieret. 

Deres bedste råd til os, vil være at gå videre med et stort projekt, 

som vil tænkes en afvikling på 30 år. 

Sport og Fritid vil derfor gerne give os en støtteerklæring, som 

fortæller at de er villige til at anbefale at udvide lejekontrakten til 

nye 30 år, hvis der også er finansiel støtte til projektet. 

Vi afventer dette brev fra Sport og Fritid. 

 

2. 

Dagen efter deltog Patrick til møde med Idrætssamvirke, som er en 

paraplyorganisation for alle aarhusianske sportsforeninger. De 

sidder ved bordet når der er uddelinger fra Anlægspuljen, som vi 

netop har søgt. De har god stemme ind i byrådet og derfor er 

sådanne aftener gode at deltage i. 

Første halvdel af aftenen gik med vidensdeling mellem forskellige 

foreninger og deres udfordringer med netop faciliter og 

adgang/udvidelse af disse. Det stemmer 100% overens med vores 

udfordringer med lejeaftalen. 

Anden del af aftenen gik med dialog med 5 byrådspolitikkere. 

Der var et overordnet emne - Hvad betyder idræt i Aarhus? Hvor 

vigtigt er det i budgetforhandlingerne senere? 

Der var en lang dialog om hvor vigtigt det er, og hvor vigtige 

foreninger er for sundhed for børn, sundhed for voksne og sundhed 

for livet og livskvaliteten. 

Med andre ord er det mega vigtigt - men mange andre ting er jo 

også vigtige, som en sagde. 

Der var bred enighed om, at det skal være nemmere at være frivillig 

og der skal være lettere processer til ansøgninger, registreringer og 

dialog med byrådsmedlemmer. 
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Side 4 

De vil alle fremme idrætten, men der er lang vej førend der tør 

investeres i idræt i byen. 

 

b) Administrationen 

Status på medlemmer; 

Vi er 132 medlemmer mere pr. 26. september målt i forhold til 1. 

januar 2024. Flot udvikling og det er vi stolte af. 

Status på prøvemedlemmer; 

Der har været 118 prøvemedlemmer i år. Der er 65 indmeldte 

allerede. 18 er forsat i forløb, mens 25 er udmeldt. Vi afventer svar 

fra 10 på deres status. Det er en høj konverteringsrate og stor ros til 

Mads og Emil for dette arbejde. 

Indoor; 

Indendørssæsonen starter meget snart – der er allerede set stor 

aktivitet i Indoor. Det er dog sket uden bookinger og med 

overskridelser af evt. bookede tider. 

Alarmen til Indoor går midt om natten, da det bliver brugt efter kl. 

23.00. Der er stor fokus på, at der laves ny kode, så der ikke er 

gratister der bruger/misbruger vores indendørs-center. Afsløringer 

vil blive sanktioneret! 

 

c) Udvalgene 

Sponsor; Vi skal sige velkommen til 2 nye sponsorer i form af Hvidbo 

Tag og InPrint. Vi er glade for at I ønsker at støtte Mollerup og vi 

glæder os til at se jer. 

Baneudvalg; Nye teesteds-skilte er meget snart klar til opsætning. 

Vinterbanen starter op d. 1. november 2024. Der bliver etableret et 

alternativt teested til vintergreen. Der bliver vinterbane fra hul 5 til 

og med hul 13. Der vil i år forsat være mulighed for buggy-kørsel og 
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Side 5 

trolleykørsel. Ses overtrædelser af buggy-stien og vurderes vejret for 

vådt til kørsel meldes dette ud. 

 

4. Økonomi 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål a) Ledelsesrapport - aug. 

Der har i august været spillet rigtig mange greenfee indtægter ind. 

Det skyldes Danish Golf Championsship i Lübker, som har tiltrukket 

mange golfspillere til området i dagene og ugerne omkring 

turneringen. 

Måneden har et samlet resultat på 155.000 kr. bedre end budget og 

året ser rigtig godt ud i forhold til at vi ønsker at etablere 

vandboringen senere på året. 

Vi følger forsat budgettet tæt, men vi er glade for at være i denne 

situation med et forventet bedre resultat end budgetteret, da det 

giver mulighed for investeringer i banen og anlægget. 

 

5. Handleplan 2024 

Varighed (tt:mm) 00.30 

Formål Opfølgning på handleplaner for 2024: 

Banens udvikling; 

Der er modtaget forslag om etablering af orange/blåt teested 

(fremrykket teested), og det er givet videre til baneudvalget. Der er 

tidligere truffet afgørelse om, at der skal etableres et fremrykket 

teested. Dette vil finde sted snarest muligt, og forhåbentligt i 2025. 

Banens tilgængelighed; 

Der er flere ledige tider på banen, men der kan forsat optimeres på 

tilgængeligheden og derfor arbejdes der forsat med at tænke 
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Side 6 

forbedringer ind i løbende afviklinger af company-days, turneringer, 

KiK, grupper der spiller o.lign. 

Fastholdelse af medlemmer og trivsel; 

Der nedsættes en gruppe som vil kigge ind i mulighederne for flere 

medlemstyper og hvad det vil give af fordele og ulemper. 

 

6. Organisation 

Varighed (tt:mm) 00.15 

Formål a) Plan for de frivillige? Struktur/Strategi v. Jonathan 

Jonathan har fået genstartet baneservice, som I vil møde på banen. 

Der søges forsat hjælpere til denne opgave, men det er startet op på 

ny med fornyet energi. Der er på hver eneste tur fundet spillere der 

enten ikke har bekræftet tid, betalt som greenfee-gæst eller andet. 

De er alle mødt af smil og sendt på kontoret for at blive potentielle 

medlemmer eller få betalt deres greenfee.  

Det er vigtigt arbejde og der er forsat plads til at flere kan hjælpe 

med denne opgave. 

b) Prispolitik for 2025 

Der er truffet beslutning om nye priser for 2025, som vil blive 

offentliggjort inden sæsonen går i gang. 

 

7. Eventuelt 

Varighed (tt:mm) 00.05 

Formål Eventuelt 

Førstehåndsindtrykket er vigtigt når man ankommer til en golfklub. 

Vores parkeringsplads trænger til en større omgang vedligeholdelse 

og der søges helt specifikt hjælpere til at give parkeringspladsen en 
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Side 7 

god vinterklargøring. Er du klar til at hjælpe, skal du blot tage fat på 

kontoret. 

Vi vil være meget taknemmelige for din hjælp! 

 

Mødet ophævet 18.30. 

Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 28. oktober. 
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Patrick Czyz Bendsen
Serienummer: f7815700-de98-4816-9d5d-19d4671ac803

IP: 176.22.xxx.xxx

2024-10-01 13:06:04 UTC

Erwin Berngruber
Serienummer: 1e09b4d3-8c60-4a65-ac40-ddf8bdbe76f1

IP: 80.208.xxx.xxx

2024-10-01 14:00:26 UTC

Gert Nielsen
Serienummer: 592cb79d-da03-418d-8c89-25f13221b16c

IP: 87.57.xxx.xxx

2024-10-01 22:43:40 UTC

Jonathan Rasmus Desombre
Serienummer: d93b019f-c173-4b2c-80be-504013a1db50

IP: 37.96.xxx.xxx

2024-10-03 15:16:30 UTC

Anette Irene Buun Syvertsen
MOLLERUP GOLF CLUB CVR: 16460400

Serienummer: f5bda973-15cf-4285-be41-f03cece691df

IP: 178.157.xxx.xxx

2024-10-03 18:39:29 UTC

Christian Vogensen
Serienummer: 16e87f34-7696-48d3-b165-26b44816a5a7

IP: 77.248.xxx.xxx

2024-10-04 20:45:41 UTC
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